

Nomination Form for Membership in the Board of Directors of MULTIPLY GROUP PJSC ("Company") For the Period from Friday, 8 August 2025, To Monday, 18 August 2025

Application Filling Instructions:

- 1- Please complete and fill out all required information in this application. All sections are mandatory unless it is stated otherwise. The Company will disqualify any application that contains incomplete information.
- 2- Please send the application, in addition to the required documents, to the Company on e-mail ir@multiply.ae no later than 3:00pm, Monday, 18 August 2025, with all the attachments referred to in this application.

تعليمات ملء الطلب:

- 1- الرجاء استكمال وتعبئة جميع المعلومات المطلوبة في هذا الطلب. جميع الأقسام إلزامية، ما لم ينص على خلاف ذلك، وستستبعد الشركة أي طلب يحتوي على معلومات غير كاملة.
- 2- يرجى إرسال الطلب بالإضافة إلى الوثائق المطلوبة إلى الشركة بالبريد الالكتروني: ir@multiply.ae في موعد أقصاه الساعة الثالثة عصرًا يوم الاثنين الموافق 18 أغسطس 2025 مع جميع المرفقات المشار إليها في هذا الطلب.

i) Personal Details:	الشخصية	السانات	رً.
/ 	*		



Landline Phone No:	رقم الهاتف الثابت:
Mobile Phone No:	رقم الهاتف المتحرك:
The number of shares that I own in the Company on the date of writing this application (if any): ([*] shares)	عدد الأسهم التي أمتلكها في الشركة في تاريخ تحرير هذه الاستمارة (إن وجد): ([*] سهم)
Investor's Number at the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX):	رقم المستثمر لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية:
ii) Capacity of Membership (write a '*' sign)	ثانياً: صفة العضوية (ضع علامة *)
□ Executive Member	□ عضو تنفيذ <i>ي</i>
□ Non-Executive Member	□ عضو غير تنفيذي
□ Independent Member	 عضو مستقل
Conditions for candidacy for Membership in the Company's Board of Directors	شروط الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة
A candidate/nominee for membership in the board of directors shall meet the following conditions:	يتعين أن تتوافر في المرشح لعضوية مجلس الإدارة الشروط التالية:
 He must have at least five years of experience in the activity related to the Company for which he is being nominated for board membership. 	 أن تتوافر لديه خبرة لا تقل عن خمس سنوات في النشاط الذي تزاوله الشركة المرشح لعضوية مجلس ادارتها.
b. He shall not have been convicted of a criminal sentence or a crime in breach of honor and honesty, unless he/she has been rehabilitated.	ب) ألا يكون قد سبق الحكم عليه بعقوبة جنائية أو جريمة مخلة بالشرف والأمانة ما لم يكن قد رد اليه اعتباره.
c. No court judgment shall be issued to remove or disqualify him from his position as a board	 عدم صدور حكم قضائي بعزله أو تجريده من منصبه كعضو مجلس إدارة بإحدى الشركات



member of a joint-stock Company that is listed in المساهمة المدرجة بالسوق المالي خلال السنة the securities exchange during the year preceding such nomination thereof.

السابقة على الترشح.

- d. The occupational record issued by the Authority من الهيئة من الهيئة من المهنى الصادر عن الهيئة من shall be clear of administrative penalties.
 - الحز اءات الإدارية
- investigations by the Public Prosecution against him/her related to honesty and integrity.
- e. There shall be no lawsuits, reports, or ها عدم وجود دعاوى قضائية أو بلاغات أو تحقيقات في النيابة ضده تتعلق بالأمانة و النز اهة.
- by the Federal Decree Law No. 32 of 2021 concerning commercial companies ("Commercial Companies Law") or the Company's articles of association shall be met.
- f. To satisfy any other conditions that are required استيفاء أي شروط أخرى يتطلبها المرسوم بقانون اتحادى لدولة الإمارات العربية المتحدة رقم (32) لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية ("قانون الشركات") أو النظام الاساسى للشركة.
- g. He shall submit the following documents to the Company:
- ز) أن يقدم للشركة المستندات التالية:
- والوظائف السابقة والخبرات العملية therein his present employment, prior employment positions, practical experiences, academic qualification, and the capacity based on which he/she wishes to nominate himself/herself (executive / non-executive / independent).
- His curriculum vitae (CV), having stated السيرة الذاتية موضحاً بها الوظيفة الحالية والمؤهل العلمي والصفة التي يرغب في ترشيح نفسه على أساسها (تنفيذي/غير تنفیذی /مستقل).
- 2) undertaking/declaration of compliance with the provisions of the للشركة، وأنه سوف ببذل عناية الشخص and the للشركة، وأنه سوف ببذل عناية الشخص resolutions in implementation thereof and
- اقر ار بالتز امه بأحكام قانون الشركات his والقرارات المنفذة له والنظام الأسساسي الحريص في إداء عمله.



the Company's articles of association, and of that he/she will exercise diligence in the performance of his responsibilities.

- 3) A statement of the list of the companies and institutions for which he/she is works for or in whose boards of directors he/she is a إداراتها وكذلك أي عمل يقوم به بصبورة member, as well as any work he/she is performing directly or indirectly in competes with the Company.
- بيان بأسماء الشركات والمؤسسات التي يزاول العمل فيها أو يشغل عضوية مجالس مباشرة أو غير مباشرة بشكل منافسة للشركة
- 4) In case of the representatives of a juridical person, it is required to enclose an official letter from the juridical person, having stated therein the names of the nominated representatives thereof for membership in the board of directors.
- 4. في حال ممثلي الشخص الاعتباري يتعين إرفاق كتاب رسمي من الشخص الاعتباري محدد فيه أسماء ممثليه المرشحين لعضوية مجلس الإدارة.
- remuneration committee reserves the right to رجميع الشروط الواردة في الاستمارة، وستقوم foreject the applications that fail to meet any/all of the conditions stated in the application.
- r). تحتفظ الشركة و/أو لجنة الترشيحات والمكافآت & h. The Company and/or the nomination بالحق في رفض الطلبات التي لا تستوفي أي من باستبعادها
- membership in the Company's board of directors shall fill the application as specified in the form.
- ط) على الراغبين بترشيح أنفسهم لعضوية مجلس Those who wish to nominate themselves for إدارة الشركة إكمال الطلب على النحو المحدد في النمو ذج.



iii) Academic Qualifications	iii)	Academic Qualifications
------------------------------	------	-------------------------

Name of Qualification	Specialization	University	Date of Graduation

ثالثا: المؤهلات العلمية:

تاريخ التخرج	الجامعة	التخصص	اسىم المؤهل

iv) Current membership in boards of directors of other joint-stock companies (listed or not listed) within the UAE, or the committees emerging therefrom:

Company's Name	Main Activity	Type of Membership (Director, Managing Director, or Board Chairman)	Capacity of Membership (Executive, Non- Executive, Independent, Dependent)	Membership of Committees

رابعاً: العضوية الحالية في مجالس إدارات شركات مساهمة أخرى (مدرجة او غير مدرجة) داخل دولة الامارات العربية المتحدة أو اللجان المنبثقة منها:



عضوية اللجان	صفة العضويــــة (تنفيذي، غير تنفيذي، مستقل، غير مستقل)	نوع العضوية (عضو او عضو منتدب او رنيس مجلس إدارة)	النشاط الرنيسي	اسم الشركة

v) <u>Certification of the Truth of Details, and</u> Signature:

خامساً: المصادقة على صحة البيانات والتوقيع:

I declare the validity and accuracy of all the details mentioned in this application and the documents enclosed therewith. Furthermore, I declare that I shall assume full liability, with the nullification of this application, in case of invalidity of any of such details, along with whatever legal consequences that might arise from such. I declare my full knowledge of the conditions of nomination for membership in the board of directors of the Company, which were specified and announced by the Company through its website thereof https://www.multiply.ae.

أقر بصحة ودقة كافة البيانات الواردة بهذه الاستمارة والمستندات المرفقة بها، كما أقر بتحملي لكامل المسئولية وبطلان هذا الطلب في حالة عدم صحة أي منها وبما يترتب على ذلك من آثار قانونية. وأقر بمعرفتي التامة بشروط الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة والتي لتي حددتها وأعلنت عنها الشركة من خلال موقعها الالكتروني https://www.multiply.ae.

Applicant:

Name	Signature	Date



مقدم الطلب

التاريخ	التوقيع	الاسم

The following is required for the application to be accepted:

يشترط لقبول هذا الطلب ما يأتى:

- clearly and accurately by the Applicant.
- استكمال كافة بيانات هذه الاستمارة بشكل To complete all the details of this application واضح ودقيق من قبل مقدم الطلب.
- A statement listing the commercial companies in which I am a shareholder or a partner, and the number of shares owned by me therein.
- بيان بالشركات التجارية التي أساهم أو أشارك في ملكيتها وعدد الأسهم والحصص فيها.
- (149) of Commercial Companies Law.
- إقرار بعدم مخالفة المادة رقم (149) من . A declaration of not violating Article No. قانون الشركات
- To send the application, as well as the الالتزام بإرسال الطلب بالإضافة إلى المستندات التالية المطلوبة إلى البريد following required documents, to the الإلكتروني للشركة ir@multiply.ae by the في ir@multiply.ae في ir@multiply.ae deadline specified in the announcement:
 - الموعد المحدد بالإعلان:
- A personal photograph of the nominee.

- صورة شخصية للمرشح
- صورة من شهادة الحالة الجنائية صادرة من مادرة من الجنائية صادرة من المالة الجنائية صادرة من المالة الجنائية عادرة من الجهة المختصة (مع إرسال أصل الشهادة إلى issued by the competent authority (with مقر الشركة في وقت لاحق)



sending the original certificate to the Company's headquarters at a later time).

- A copy of the ID card and passport of the صـورة بطاقة الهوية وجواز السـفر لمقدم
 Applicant.
- A certified copy of university certificates, نسخة مصدقة عن الشهادات الجامعية معترف duly recognized and accredited.

Important Remarks:

ملاحظات هامة:

- 1- Please use additional papers if necessary and if the يرجى استخدام اوراق اضافية إذا دعت الحاجة الى ذلك spaces allocated for answering in this form are not وكانت المساحات المخصصة للإجابة في هذه الاستمارة sufficient;
- 2- The Applicant is requested to sign every page of this على كل صفحة من صفحات application, as well as the enclosed documents; and هذه الاستمارة وكذلك المستندات المرفقة؛ و
- 3- Please comply with the requirements stated at the يرجى الالتزام بالمتطلبات الواردة بنهاية هذه الاستمارة. end of this application.



Declaration of Ownership of Shares in the Company

Declaration

M/s Nomination & Rewards Committee
MULTIPLY GROUP PJSC
Abu Dhabi, UAE

l,	_, wishing to nominate myself for membership in the board of
directors of the Company, MULTIPLY	GROUP PJSC, do hereby declare that I own a number of [*]
shares in the Company, and that I wil	Il continue to own such number of shares until the general
assembly of the Company is held on 1 [December 2025.
Investor's No.:	
Signature:	
Date:	



إقرار بملكية أسهم في الشركة

السادة/ لجنة الترشيحات والمكافآت شركة مجموعة ملتيبلاي ش.م.ع. أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة

<u> إقـــرار</u>

> رقم المستثمر: التوقيع: التاريخ:



Board Member Undertaking

I, the person named: Nationality:	[*]	[*]	
ID No.:	[*]		

In my personal capacity or in my capacity as a representative of a juridical person, I do hereby declare that I am a representative on the board of directors of the following public and private joint-stock companies:

Company's Name

Job Title

- 1-
- 2-3-
- 4-
- 5-

Accordingly, I confirm that I am compliant with Article 149 of the Federal Decree-Law No. 32 of 2021 of the UAE, on commercial companies and the company's articles of association, and I will act with the diligence in the performance of my responsibilities.

With best regards ...

Name: [*] Signature:



إقرار أعضاء مجلس الإدارة

[*]	انا المدعو /
[*]	اأ حنسية

رقم الهوية: [*]

أُقر بصفتى الشخصية أو بصفتى ممثلاً لشخص اعتباري، بأنني ممثل في مجلس الإدارة للشركات المساهمة الخاصة والعامة التالية:

اسم الشركة المنصب 1-2-3-4-

وعليه أؤكد بأنني ملتزم بالمادة 149 من المرسوم بالقانون الاتحادي لدولة الإمارات العربية المتحدة رقم 32 لعام 2021 بشأن الشركات التجارية والنظام الأساسي للشركة وببذل عناية الشخص الحريص في أداء عملي.

مع فائق الاحترام والتقدير....

الاسم: [*]

التوقيع: